
Zápis ze schůze 

Členská schůze ČADG dne 14. října 2023 

 

1) Volba orgánů ČS 

Předseda ČS – navržen Petr Tanka,  
Hlasování: PRO: 33 hlasů (100%), ZDRŽELO: 0 hlasů, PROTI: 0 hlasů 

Zapisovatel – navržen Michal Sviták, hlasování:  
Hlasování: PRO: 33 hlasů (100%), ZDRŽELO: 0 hlasů, PROTI: 0 hlasů 

Ověřovatel – navržen Tomáš Šuštek, hlasování:  
Hlasování: PRO: 33 hlasů (100%), ZDRŽELO: 0 hlasů, PROTI: 0 hlasů 

Volební komise: navržení: Jakub Kudrna, Daniel Konečný:  
Hlasování: PRO: 33 hlasů (100%), ZDRŽELO: 0 hlasů, PROTI: 0 hlasů 

 
Přítomno 33 hlasů (68,75%) z 48 tj.  Schůze je usnášeníschopná. 
K přijetí usnesení je potřeba 17 hlasů z 33. 
 

2) Program schůze 

Doplnění programu: 

Rozpočet – turnaj Hlinná schválení proplacení nákladů 

Rozpočtové opatření – náklady na reprezentaci 

Hlasování: PRO: 33 hlasů (100%), ZDRŽELO: 0 hlasů, PROTI: 0 hlasů 

Usnesení: Program včetně změn je schválen 

 

3) Zpráva o činnosti VR 

Narostl počet členů ČADG – aktuálně 749 

Počet turnajů narostl na 234 (+60 externích turnajů), nárůst o cca 110 turnajů za rok 

VR se pravidelně scházela každý týden – počet schůzi VR za rok 2023 je 30 

V průběhu roku jsme spíše řešili operativní úkoly, než dlouhodobý rozvoj ČADG 

Dotace NSA – napřed měla být, pak neměla být. Nakonec se NSA rozhodla dotaci přidělit (více 

v bodě o rozpočtu ČADG). 

(dotaci dostává ČALD a dle stanoveného klíče se rozděluje mezi ČADG, ČAU a Freestyle) 

 

4) Zpráva o činnosti KK 

Nedodali zprávu – velkou činnost letos nevykonala 

Potřebujeme ji z pohledu stanov 

Nedostala žádný podnět 

 

5) Zpráva DK 

Řešil se jeden přestupek hráče, který si upravoval skóre – dostal distanc na 18 měsíců na 

všechny ČADG turnaje. 

DK má snahu působit preventivně, nač se zaměří v dalším období. 

 

6) Zpráva STK 



Pracuje se na novém SŘ pro rok 2024 – menší změny budou pro MČR a CDGT (kosmetické 

úpravy), hlavní změna se bude týkat dalších turnajů (do teď to byla 2.liga, regionální turnaje, 

apod). 

Návrh je připravený k diskusi ve VR a jeho schválení 

Při stanovení termínové listiny CDGT a MČR se nebude tolik brát ohled na termíny EUROTOUR 

– protože není vůbec jasné, jaká bude jejich termínovka (sami v tom nemají jasno). 

 

7) Zpráva o hospodaření ČADG 2022 

Předseda ČADG prezentoval výslednou uzávěrku a výkazy za rok 2022 

Hlasování o uzávěrce: PRO: 33 hlasů (100%), ZDRŽELO: 0 hlasů, PROTI: 0 hlasů 

Usnesení schváleno 

 

8) Změny v rozpočtu 2023 

a) Rozpočtové opatření: změna na straně výdajů – navýšení rozpočtové položky o 20.000,-Kč 

na trofeje pro CDGT a 2. ligu (trofej pro vítěze ČDGT – 1.-3. místo všechny kategorie) 

Hlasování: PRO: 33 hlasů (100%), ZDRŽELO: 0 hlasů, PROTI: 0 hlasů 

Usnesení: změna přijata 

 

b) Přijmutí dotace od ČALD ve výši 143.945,-Kč 

Hlasování: PRO: 33 hlasů (100%), ZDRŽELO: 0 hlasů, PROTI: 0 hlasů 

Usnesení: dotace přijata 

 

c) Vyčlenění 50.000,-Kč z rozpočtu ČADG a darování jej spolku, který bude založen za účelem 

organizace turnajů na Konopišti, kde bude ČADG organizátorem  

Zdůvodnění: od roku 2021 je ČADG pořadatelským orgánem tohoto turnaje (podmínka 

WFDF pro EDGC), a současně díky tomu lze získat lépe od státu, kraje, města vyšší dotace 

ČADG bude vždy partnerem, ale nebude administrativně zatížena organizací turnaje. 

Budou nastaveny podmínky spolupráce - forma darovací smlouvy, kde tyto podmínky 

budou přesně specifikovány 

Usnesení: ČADG se zavazuje k záměru darovat 50.000,-Kč nově vzniklému spolku v roce 

2024, a pověřuje VR k realizaci a dořešení tohoto daru. 

Hlasování: PRO: 31 hlasů (93,93%), ZDRŽELO: 2 hlasů (6,06%), PROTI: 0 hlasů 

Usnesení přijato 

 

d) Podpora reprezentace 

Podpora nákladů na reprezentaci – 3.000,-Kč na osobu 

Celkový dopad na rozpočet: 54.000,-Kč 

 

Podpora medailistů – K. Jurčíková    5.000,- Kč 

Celkový dopad na rozpočet:    5.000,-Kč 

 

Kapitán reprezentace – J. Studnička   9.000,-Kč 

Media – T. Valík     6.000,-Kč 

Celkový dopad na rozpočet:  15.000,-Kč 

Hlasování: PRO: 33 hlasů (100%), ZDRŽELO: 0 hlasů, PROTI: 0 hlasů 

Usnesení: rozpočtové opatření ve všech bodech bylo přijato 

e) Podpora turnaje CDGT Hlinná 



Tento bod je na programu z důvodu, že počet hráčů na tomto turnaji byl jen 63 hráčů. Na 

posledních 7 turnajích CDGT nikdy nebyl takto nízký počet hráčů. Což znamená zásah do 

rozpočtu turnaje. Proběhla dlouhá debata a výměna názorů. Závěrem debaty bylo, že 

chceme podporovat organizátory velkých turnajů, situace byla ovlivněna i termínovou 

listinou v září. 

Usnesení: ČS navrhuje dotaci ve výši 9.000,-Kč na organizaci turnaje CDGT v Hlinné  

Hlasování: PRO: 31 hlasů (93,93%), ZDRŽELO: 2 hlasů (6,06%), PROTI: 0 hlasů 

 

9) Volba orgánů ČADG 

Výkonná rada – volba nových členů 

Kandidáti: Martin Havel, Hanuš Velebný, Michael Studnička 

a) Hlasování o změně formy hlasování – usnesení: dnešní volba členů VR bude probíhat 

veřejně 

Hlasování: PRO: 33 hlasů (100%), ZDRŽELO: 0 hlasů, PROTI: 0 hlasů 

 

b) Hlasování o členech 

Martin Havel 

Hlasování: PRO: 33 hlasů (100%), ZDRŽELO: 0 hlasů, PROTI: 0 hlasů 

Zvolen do Výkonné rady ČADG 

 

Hanuš Velebný 

Hlasování: PRO: 33 hlasů (100%), ZDRŽELO: 0 hlasů, PROTI: 0 hlasů 

Zvolen do Výkonné rady ČADG 

 

Michael Studnička 

Hlasování: PRO: 33 hlasů (100%), ZDRŽELO: 0 hlasů, PROTI: 0 hlasů 

Zvolen do Výkonné rady ČADG 

 

Schůze ukončena v 20:27 

 

 

…………………………..     ……………………. 

Zapisovatel      Ověřovatel 


